
 
 

 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 4. april 2024 – kl. 18.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Søren (Næstformand) - Bjarne Boe - 

(Bestyrelsesmedlem) - Gunner (Kasserer og Havnekontor) – Jan (Bestyrelsesmedlem og 

Webmaster) Bestyrelse suppleant Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Jette 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 

1. Gennemgang af sidste mødes referat 

2. Havnen 

• Havnekontoret – alt fungerer tilsyneladende fint– både i åbningstiden og online – indtil 

nu har der været god aktivitet i åbningstiden og god hjælp fra havneassistenter og 

bestyrelsen. 20 nye medlemmer i 2024.   

• Det er vigtigt at huske at hvis et medlem med bådplads i havnen køber ny båd, skal 

man sørge for at ens bådplads/indskudsbevis passer til bådens størrelse. Alternativt 

skal man på venteliste til at leje en ny og større plads, med den ventetid og de udgifter 

dette måtte medføre. 

• Desuden er der også gentagne tilfælde af medlemmer der efter køb af indskudsbevis 

ikke kan forstå de ikke kan få den indbetalte havneleje retur. Havneleje kan ikke 

refunderes, så man må forvente at der også skal betales havneleje i det år man køber 

indskudsbevis. 

3. Er sidste måneds opgaver løst. 

• Broholdet er blevet færdig med de planlagte opgaver, så broerne er klar til sæsonen. 

Alle broer er også blevet rengjorte. Super flot arbejde af broholdet, og rigtig flot 

fremmøde – med 12-14 personer hver lørdag siden 1. december.  

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• GL. Turisten har søgt om midler ved Brugsforeningen Tryg til bådvogn og rampe – vi er 

nævnt i ansøgningen men vi er ikke medansøger.  Projektlederen fra Skanderborg 

Kommune er stadig positiv og optimistisk i forhold til realisering af bådhus. Hvis 

lokalplanen kommer på plads til tiden, kan byggeriet starte op til efteråret. 

• Ansøgning til Skanderborg vedr. Solceller – se bilag. Ansøgning bliver fremsendt til 

Skanderborg Kommune. Projektet afventer godkendelse fra kommunen.  

 



 
 

 

 

 

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning.  

• Bestyrelsen drøfter en holdning/strategi til fremtiden for vores broer i havnen. Hvad er 

vores strategi og plan til de næste tre år? Til de næste 6 år? Til de næste 12 år. Der vil 

blive lavet en brugerundersøgelse af de nye fiberriste på bro E, og hvis den viser at 

fiberbroerne er sikrere og bedre i anvendelse, vil bestyrelsens holdning være at der 

over de næste 3 år vil gå videre med fiberudlægningen. Bestyrelsen vil således 

understøtte Broudvalget store frivillige indsats og afsætte midler til det nødvendige 

udstyr for Broudvalget – eks. rambuk og arbejdes rampe. Den mere langsigtet strategi 

afventer medlemsmødet og yderligere drøftelser i Bestyrelsen.  

• Det kunne være en god ide at få medlemmer på de enkelte broer til at gøre en fælles 

indsats for at holde broerne rene i sejl sæsonen. Evt. med Facebook opslag om lån af 

terrasse vasker i to udgaver. Der vil blive opstillet en rød kost på hver bro.  

• Hvordan får vi opdateret og revideret vores vedtægter og regulativer inden næste 

generalforsamling. Vi holder et ekstra bestyrelsesmøde, hvor vi sammen gennemlæser 

og kommer med forslag til ændringer og opdateringer vedr. vedtægter og reglementer. 

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Bestyrelsen håber at der er nogle medlemmer der vil tage ansvar for sommerfesten. 

Søren tager det med i talen til Standerhejsning på søndag i forsøg på at finde nogle 

frivillige.  

• Lasse har planer om sikkerhedsdag. 

• Dato for velkomstarrangement for nye medlemmer – forslag lørdag den 31. august. – 

booking Gl Turisten – booking Morten og Kaj – mv - 31/8 er vedtaget. 

7. Kommende måneds opgaver 

• Revideret opgave og ansvarsfordeling for bestyrelse og udvalg drøftes og tilrettes. 

Beskrivelsen drøftes med udvalgsformændene på næste møder.  

8. Regnskab – Budget - Bevillings- og beslutningssager 

• Nyt opdateret regnskab vedlagt i bilag.  

9. Bordet rundt / Evt. 

•  

10. Næste møder: 

• Møde i maj den 2. maj sammen med udvalgsformændene kl. 17 

• Møde i juni den 20. juni og ingen møder juli kl. 17 gennemgang af vedtægter og 

regulativer.  

• Møde i august den 8. august med udvalgsformændene.  

• Møde i september den 12. september  


